
1 
 

Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje  

ze dne 24. 3. 2022 
__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni:   Jan Brunner, Iva Rosová, , Alžběta Cibochová,  Lenka Bartáková, redaktorka 
HPZ, Viktor Kazda, vedoucí OKÚ 

Omluveny: Růžena Beránková, Klára Pazderková 

Zapisovatelka:  Eva Charvátová 
 
Program: 
1. Schválení dubnového čísla 
2. Diskuse o činnosti Rady HPZ v situaci nefunkční Rady MČ 
3. Diskuse, podněty a připomínky členů                                                                                                                                                                    
 
Průběh jednání: 

• Jednání bylo zahájeno v 8:20 hod. 

• Projednání dubnového vydání HPZ: 
Na titulní stránku HPZ byla vybrána fotka se srdíčkem v barvách ukrajinské vlajky.  

Článek „Historie Horních Počernic psaná dnes“ byl redaktorkou zkrácen o informace, které 
se netýkají Horních Počernic. V souvislosti s pomocí Ukrajině byla ponechána informace 
o pomoci, která byla poskytnuta v Horních Počernicích. Celé znění článku v původní podobě 
bude zveřejněno v E-zpravodaji. Bylo dohodnuto, že u článku bude uvedena informace 
o zveřejnění celého znění článku v E-Zpravodaji, i když je běžná praxe, že všechny články 
jsou v E-Zpravodaji zveřejňovány.  

Členové RR měli připomínky k formě příspěvku uvedeného v rubrice Zastupitelé pod 
názvem „Tak to se záchranářům moc nepovedlo!“ a k příspěvku pí. Polydorové.  

RR o této věci diskutovala s tímto výsledkem:  
Pí. Beránková, pí. Pazderková (z důvodu nepřítomnosti sdělily své stanovisko redaktorce 
před jednáním), pí. Cibochová (hlasovala na místě) - požadovaly ponechat článek v původní 
podobě. 

Pí. Bartáková, p. Brunner a p. Rosová – měli k článku připomínky a požadovali, aby autoři 
nahradili nebo upravili sporné formulace s tím, že nemají připomínky k tématu a obsahu 
článku, ale k některým formulacím, které považují za dehonestující.  

Závěr: Přítomní členové RR se usnesli, aby redaktorka HPZ požádala p. Benedu a pí. 
Polydorovou o vypuštění sporných částí článků na kterých se RR dohodla.  

Informace redaktorky HPZ pí. Bartákové: 
- do konce léta budou zveřejňovány dva rozhovory, když se nestihne všechny uveřejnit 

budou ve výjimečných případech uvedeny rozhovory tři 
- k požadavku p. Kočího na opakované zveřejnění inzerátu bylo stanoveno, že pozvánky na 

akce budou v HPZ uveřejňovány pouze jednou v jednom čísle. Pozvánka na tuto akci je 
zveřejněna v rubrice kalendář akcí. Dle názoru p. Brunnera se jedná o veřejně prospěšnou 
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akci, kterou organizuje městská část, a proto by měla být uvedena jako sdělení městské 
části a ne jako inzerát.  

Náhled HPZ byl projednán a schválen, navržené grafické a věcné připomínky RR budou do 
dubnového čísla HPZ zapracovány.   

• P. Kazda informoval o pomoci, kterou poskytuje městská část uprchlíkům z Ukrajiny: 
Údaj o počtu Ukrajinců evidovaných za účelem strpění na Praze 20 bude v HPZ aktualizován 
k 23. 3. 2022. P. Kazda sdělil, že k tomuto datu bylo evidováno 1 238 osob. V současné době 
se příliv uprchlíků z Ukrajiny výrazně zpomalil až zastavil. 

Uprchlíci z Ukrajiny jsou ubytování v tělocvičně v ZŠ Ratibořická. Toto místo poskytuje 
lidem relativní soukromí, má nejlepší sociální zázemí a též je vhodné z hlediska 
epidemiologického, kdy je možno skupinu se zdravotními problémy izolovat.  Tělocvična 
bude uvolněna 28. 3. 2022, kdy budou uprchlíci přestěhováni do Domečku. Všechny aktivity 
v Domečku budou zrušeny a přesunuty do jiných míst. Zároveň je zajištěno mobilní sociální 
zařízení. 

• Jednání bylo ukončeno v 9,50 hod. Příští jednání Redakční rady se bude konat dne 
19. dubna 2022 od 8 hod. v Kulturně komunitním centru (knihovna) Náchodská č.p. 754. 

 
 
 
V Praze dne 29. března 2022 
 
 
 
 
Zapsala:  Eva Charvátová 
 
Schválil:  Jan Brunner 
 
 


